



**Aika: 25.05. 2021 18.00**

**Paikka: SaVk kerhotalo + Teams-etäkokous**

**Paikalla: Timo Mahlanen (pj), Matti Valtonen, Harri Anttila, Mika Latvasto, Teemu Kullas, Tea Uksila, Juha Andelin (siht.),  
Saaritoimikunnasta Solviken projektin käsittelyssä mukana:  
Jouni Savolainen  
Janne Mäkeläinen  
Hannu Keinänen**

**1. Edellisten hallituksen kokouksien pöytäkirjat**

- 27.4. -21 Laitureiden ja telakoiden sähköjakelun korjaustarpeet
  - Jäsen Santala tarkistaa vikavirtasuojat telakoilla ja laitureilla/sovittu Harri Anttila
- 10.5. -21 SaVk sääntöuudistus
  - Pöytäkirja hyväksyttiin

**2. Solviken-projekti ja saaritikohdan vastuut**

Teemu vastaa hallituksen jäsenenä saaritoimikunnan vetämisestä. Rakennusprojektin toteutus vastuu kuuluu projektin vastaavalle mestarille (Hannu Keinänen), Projektin tilaukset ja kustannusseuranta (Jouni Savolainen), alihankinnat ja tilattavat työt (Janne Mäkeläinen) sekä laiturit ja poijut (Timo Mahlanen). Solvikenin vakuutukset (Jan Feodoroff). Projektista kutsutaan jatkossa hallituksen kokoukseen esittelijä pitämään tilanne-info.

Hallitus ja saaritoimikunta pitävät jäsenille Solviken infon tiistaina 15.6. klo 18.00. Paikkana SaVkin satama ja mahdollisesti Teams. Kerholaisille laitetaan kutsu tilaisuuteen 1.6.2021. Esitykset: Teemu/Solvikenin 2021 -2022, Hannu/ Solviken projektin tilanne nyt ja Heikki projektin kustannusarvion tilanne. Jussi tekee kutsun info-tilaisuuteen.

**3. Långön luovutus Yliskylän Venekerholle**

Långön saaritikohdan tyhjennys SaVkin tavaroista 5.6.-21.  
Tukikohta esitellään ja käydään läpi ostajien kanssa keskiviikkona 30.6. Luovutus toteutetaan 1.7.-21. Vastuu: Tea Uksila ja Matti Valtonen

**4. Saapunut posti**

Ei ollut

**5. Jäsenasiat uudet jäsenet**

1440  
1439  
1438  
1437

**6. Repossaaren väylältä luodattu matalikko ja sen merkintä/informointi**

Sarvaston lahdelle tulevan väylän viereltä on luodattu tunnistamaton esine 1,4 m syvyydestä. Pyydetään Paavo Lintunen sukeltamaan karimerkki/poijun merkiksi. Antti Korkeala informoi lähialueen asukkaat uudesta merkistä. Jussi laittaa kuvan ja infoa kesäkuun jäsentiedotteeseen.



## 7. Toimikunnat

### 7.1. Katsastustoimikunta

Katsastajat ovat toimineet aktiivisesti ja katsastukset ovat sujuneet hyvin. Sähkökaaviovaade poistettiin vuoden 2021 katsastusvaatimuksista. Tiedotteeseen laitetaan linkki SaVkin katsastusinfosta.

### 7.2. Satamatoimikunta

Lisätään yksi sähkötolppa laitureiden läheisyyteen.

### 7.3. Telakkatoimikunta

Talkoot Keskiviikko 9.6. -21. Osallistua saa ennakoilmoittautumisella korkeintaan 40 henkilöä. Ilmoittautumiset kerhotalon pöydällä olevaan listaan (Jan hoitaa). Vetäjät Harri ja Matti

Talkoot mastokatoksissa keskiviikkona 23 .6.-21. Vetäjät Tea ja Timo

### 7.4. Mastotoimikunta

Seuraavaksi lasketaan yhteenveto mastovaraston määrä tarpeesta ja kutustaan toimikuntaan aktiivisia kerholaisia.

### 7.5. Nuorisotoimikunta

Jollatarpeiden varaston lukko on toimikunnan vetäjän käytössä.

### 7.6. Saaritoimikunta

Käsiteltiin edellisissä kohdissa.

### 7.7. Tiedotus ja ideapankki

Ei käsiteltävää.

## 8. Muut asiat

Kerhon rahatilanne on budjetin mukainen.

Laitureiden aisapaikkoja, voidaanko jakaa moottoriveneelle, Harri valmistelee uuden linjauksen aisapaikkojen jakamisesta. Yleislinjaus on, että aisapaikat on tarkoitettu purjeveneille, mutta jatkossa myös matalan tuulikuorman moottoriveneet voidaan sijoittaa moottoriveneeseen.

Syksyn talkoissa 7.9. tyhjennetään metalliromut Helsingin kaupungin romukeräykseen.

## 9. Seuraavan kokouksen ajankohta ja kokouksen päättäminen

Torstai 10.6. klo 18.00

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.30